
 Lidköping

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen

Dag: Torsdagen den 16 januari 2020
Tid: Kl 09.00-11.30
Plats: Wennerbergsgården

Närvarande:
Ragnhild Bergman, ordf
Kerstin Anderson, vice ordf
Lennart Isaksson
Svante Johnsson
Åke Nordström
Lisbeth Nyström

1. Mötets öppnande  
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar dagens styrelsemöte. 

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns. 

3. Föregående protokoll
Styrelsen går igenom protokollet från förra mötet och protokollet justeras. 

4. Sammanfattning december månad 
Medlemsmötet den 12 december var en trivsam tillställning med ca 80 medlemmar
som bjöds på dels luciatåg av kören Nova Voces från Råda, dels välsmakande 
julbuffé, dels stämningsfull julmusik och dels ett kort kåseri av Henrik Wiberger, 
restaurangens nye krögare.

Julfesten för 80+ medlemmar med respektive den 17 december innehöll också 
luciatåg, julmusik och julgröt med skinksmörgås, allt under trivsam samvaro.

Julblomman, som lämnades ut till alla SPF-medlemmar 91 år och äldre, var 
mycket uppskattad.

5. Medlemsmöte i januari
Medlemsmötet den 23 januari blir som brukligt filmvisning på Folkets Hus. Filmen 
som visas är Red Joan med Judi Dench i huvudrollen. Priset är 50 kr och annons 
kommer i NLT under Föreningsklubban den 15 januari.

6. Ekonomi
Lennart lämnar information om resultat- och balansräkning per 2 januari. I 
jämförelse med januari 2019 ligger resultatet på ungefär samma nivå. Ekonomin 
är god. 
Möte med revisorerna om verksamheten 2019 blir den 28 januari.

http://www.spf.se/


7. Medlemmar
Åke informerar att 1.109 medlemmar är dagens notering. 12 personer har sökt 
medlemskap sedan årsskiftet. 

8. Hemsida / IT-användning
Svante berättar om vissa problem med annonsering på hemsidan av våra 
aktiviteter. Tyvärr inget som går att åtgärda lokalt då det handlar om 
programvaran.

Den IT-utbildning som SPF drev i höstas var mycket populär och deltagarna i de 
fem grupperna har nu bjudits in till ett nytt möte för att försöka få igång 
regelbundna IT-träffar.

Vid 80+ mötet i december informerade Lisbeth Jansson om utbildning för att bättre
förstå och använda våra smarta telefoner. Till denna utbildning finns i dagsläget ett
30-tal anmälda som önskar delta.

9. Valkommitténs arbete
Valkommitténs ordförande Karl-Evert Andersson har informerat om valkommitténs 
förslag med två nya styrelseledamöter. Ytterligare en person behövs till styrelsen 
för att få en fulltalig styrelse med sju ledamöter.

Birgitta Lindh Breman har avsagt sig att vara med i valkommittén.

10. Genomgång verksamhetsberättelsen
Till dagens möte har allt underlag kommit in till Lisbeth som ställt samman ett 
utkast av verksamhetsberättelsen. 
Styrelsen går igenom dokumentet och gör vissa ändringar.

11. Program årsmöte och medlemsmöten under våren 2020
Som en programpunkt till årsmötet föreslår Kerstin att Karin Altersved från 
Folktandvården kommer och informerar om ”Tandvårdsstöd för äldre”. Kerstin 
kontaktar Karin Altersved för att höra om hon kan. SPF bjuder på semla.

Styrelsen diskuterar förslag till vårens program och hur dessa ska utformas, 
lättsamt eller lite mer faktabaserat. Variation av programmen förordas.

12. Rapporter
- Parkering Wennerbergsgården
Lennart har träffat fastighetsägaren Göran Gustafsson, som berättat att något nu 
är på gång med att ordna P-platser på området, ca 16 st.

Svante informerar om alla gemensamma ansvar vad gäller brandvarnare i 
Wennerbergsgården utifrån det anslag som sitter i hallen. Vid Svantes inventering 
visar det sig dock att det saknas brandvarnare på olika ställen i de tre våningarna. 
Det saknas därför en i stora salen på plan 1, samtliga tre är nedtagna på plan 2 
och på plan 3 finns endast en kvar i ett övernattningsrum och de båda övriga är 
nedtagna.
Kontakt tas med fastighetsägaren för att åtgärda felaktigheterna med 
brandvarnarna.



Kyl och frys i köket har kontrollerats då det visat sig att både kyl och frys inte håller
temperaturen. 
Lennart tar en första kontakt med fastighetsägaren, Göran Gustafsson, för att 
undersöka vem som ansvarar för inventarierna.

- Arkivering
Lennart, Kerstin och Lisbeth träffas för genomgång av arkivet 30 januari kl 09.00.

- Skaraborgsdistriktet
Distriktet söker folk, med fördel från Lidköping, att ingå i distriktsstyrelsen.

- Post
Hilda har fått tackkort för julblommorna som delades ut i december.

- Café 15
Kerstin informerar att Café 15 kommer att hållas vid tre tillfällen under våren. 
Christina Söderman kommer att hjälpa Kerstin med arrangemangen.

- Övrigt
Aktivitetsbladet uppdateras med jämna mellanrum och finns utskrivet i mindre 
upplaga på expeditionen i Wennerbergshuset.

Kerstin meddelar att rapporteringen till Vuxenskolan fungerar, men att rapporten 
numera går till Falköping.

13. Nästa möte
Nästa styrelsemöte hålls torsdagen den 13 februari 2020 kl 09.00 i Wennerbergs-
gården. 

14. Avslutning
Ordföranden tackar deltagarna för visat intresse och avslutar mötet.

Vid protokollet Justeras

Lisbeth Nyström Ragnhild Bergman
Sekreterare Ordförande


